
Styrelsens yttrande över motion till årsmöte 2016 angående bommar i Ekvägens början 

Styrelsen anser att Viksberg ska fortsätta vara ett öppet område. Utomstående som besöker oss är i 

övervägande fall skötsamma. Vi har dessutom en stor genomströmning av bl a hantverkare, 

hemtjänstpersonal och skolskjutsar.  

Styrelsen har inte blivit varse att de beskrivna problemen skulle vara så omfattande att de motiverar 

avspärrningar i området. Praktiska problem med bl a utrycknings-, renhållnings och snöröjnings-

fordon överväger de vinningar som eventuellt kan uppnås med bommar. De problem som beskrivs 

kan enskilt lösas med andra åtgärder, t ex de fartbegränsande åtgärder som för närvarande utreds av 

styrelsen samt informations- och vägskyltar för att tydliggöra vilka förhållningsregler som gäller i 

området. En möjlig lösning för att komma tillrätta med oönskad parkering utanför angivna p-platser, 

framförallt sommartid, är att på prov anlita ett parkeringsbolag under sommarmånaderna. 

Ekonomiskt och hanteringsmässigt får inte hanteringen av bommar underskattas. Om de i motion 

önskade åtgärderna ska åstadkommas i hela området krävs installation av flera bommar. Till detta 

kommer elabonnemang och installation av nödvändig belysning vid bommarna. Kostnaden för bara 

installationen kan således uppgå till flera hundra tusen kronor. Hanteringsmässigt beskrivs i 

motionen inte hur service och underhåll ska hanteras. Den ”dygnet runt”-jour som kommer att 

krävas för att hålla bommarna i funktion vid alla tider kommer inte att kunna hanteras genom 

styrelsens försorg. Här krävs anlitande av en extern part med därtill hörande kostnader. 

Styrelsens anser således inte att bommar bör installeras på Ekvägen, eller någon annan bilväg i 

området. 

 


